
PROTOKOLL ORDINARIE ARSTAMMA 2018 
Vallbovagens vagf6rening 2018-04-05 

Protokoll for vid ordinarie arstamma 2018-04-05 pa Flommens Golfklubb. 

Narvaro ca 40 medlemmar enl bifogad r6stlilngd. 

Dagordning. Enligt kallelse for foreningsstamma, utsand till samtliga medlemmar, presentationen 
inklusive dagordning som gjordes bifogas aven den till protokollet 

§ 1. M6tets 6ppnande och val av ordf6rande pa stamman.
Till styrelsens ordforande pa stamman valdes Fredrik Lindblad.

§ 2. Val av sekreterare pa stamman
Till sekreterare pa stamman valdes Bj6rn Zethraeus.

§ 3. Fragan om stamman blivit utlyst i behorig ordning.
Stamman finner alt ordinarie foreningsstamma blivit utlyst i behorig ordning.

§4. Val av justeringsman
For alt jamte ordforanden justera dagens protokoll valdes Mats Matsson(mats.matsson@telia.com)
och Leif Jonassen (leif@leifjonasson.se)

§5. Styrelsens berattelse, resultat och balansrakning for ar 2017
Styrelsens verksamhetsberattelse for ar 2017 foredrogs av Fredrik Lindblad.
Resultat- och balansrakningen foredrogs av Bjorn Zethraeus.
Presentationen samt resultat- och balansrakningen bifogas protokollet.

Stamman diskuterade aven behove! av alt efterleva hackklippning. Stam man uppmanade styrelsen 
alt undersoka vilka regler som galler for foreningen betraffande var mojlighet lata entreprenor klippa 
hackar i korsningar om fastighetsagaren ej efterlever de regler som gaiter for trafiksakerhet. 

§ 6. Revisorernas berattelse och fragan om ansvarsfrihet for styrelsen
Revisionsberattelsen presenterades. Stamman beslot att bevilja ansvarsfrihet, samt alt lagga
verksamhetsberaltelsen med godkannande till handlingarna.

§ 7. Forslag till arbetsplan och budget 2018
Ordfbranden redogjorde for den framtagna arbetsplanen for 2018, vilken baseras pa 2009 ars plan.
Vi kommer bla gora ett storre asfalteringsarbete pa Tjuravagen samt gronomradet vid arlavagen. Nya
belysningsstolpar ska installeras bla vid gangvag till Strandbadens busshallsplats.

I fragan kring foreningens upphorande diskuterades ett projekt kommunen gjort for alt kartlagga 
behove! av uppgradering av VA, vagar och belysning i fallet kommun tar over. Kostnaden ar 
uppskattad till ca 100-120MSEK dvs fordelat per hushall ca 250-300kSEK. 

Del diskuterades aven fragan varfor det sker olika debiteringar per hushall trots att flertalet hus bebos 
aret runt. Stamman godkande budgeten for 2018 samt utdebiteringen pa 400 kr per andel. Styrelsen 
ska undersoka mojligheten att debitera enhetlig avgift till samtliga fastigheter oavsett om det ar 
sommarboende eller aretrunt boende. 

Stamman godkande budgeten 

§ 8. Ersattning till styrelse och revisorer
Styrelsemiddag for styrelse, revisorer och valberedning beviljades enligt tidigare sed.

§ 9. Motioner fran medlemmar (se bifogad presentation)

Motion 1 Midsommarfirande. 
Kommer alt hallas som vanligt av Ann-Christine Helgeman 




